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Enjoy free valet service with Mr. Valet 
using QNB First Life Rewards credit card

استمتع بخـدمات ركــن السيارات المجــانية مـن 
مستر فاليه مع بطاقات أوائل QNB مكافآت 

الائتمانية   Life

Terms and Conditions:

1)	 This offer is only valid for the following QNB Life Rewards credit card types:
•	 QNB First Plus Visa Infinite
•	 QNB First Visa Infinite

2)	 Co-branded credit cards including Qatar Airways, Harrods and Ooredoo. 
are not eligible for this offer.  

3)	 To avail the offer, QNB First member needs to present QNB First Life 
Rewards credit card to Mr. Valet staff.

4)	 QAR 1 fee will be charged to the eligible credit card for each use to 
ensure the card is in active status. 

5)	 Customer can avail the free valet up to 3X per credit cardholder per month.
6)	 In the case of customer use more than 3X per month, subsequent 

transactions will be charged to the customer’s credit card account 
based on the number of transactions, the card type and the location of 
the service. 

7)	 QNB First card type: (QNB First Visa Infinite) will receive regular Valet 
service while card type: (QNB First Plus Visa Infinite) can use VIP Valet 
service.

8)	 This offer is valid across all Mr. Valet locations except (Old Doha Port, 
Msheireb Properties, Doha Festival City).

9)	 QNB shall not be responsible or liable for any system failure, product 
variation, cancelation, additional fees incurred or service quality 
provided by Mr. Valet and/or its partners.

10)	 QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable 
to continue this offer, as result of any “Force Majeure Event”. 
“Force Majeure Event”, in these terms and conditions, shall mean 
circumstances beyond the reasonable control of QNB including 
amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and 
regulations of any governmental or supra national bodies or authorities 
in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of 
God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout 
or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public 
enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. 
In such circumstances, QNB’s obligation to the eligible persons shall 
automatically stand discharged without necessity to provide notice.

11)	 QNB will be entitled on its sole discretion and without providing prior 
notice to change or modify or cancel any of the terms of this campaign 
or terminate it without liability, after obtaining MOCI’s approval. 

12)	 All other terms and conditions shall refer to Life Rewards Program Terms 
and Conditions. 

13)	 The terms and conditions are governed by the laws of the State of 
Qatar; and the Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and 
settle any dispute arising from or in relation whatsoever.

الشروط والأحكام:

	1 يسري هذا العرض فقط على أنواع بطاقات QNB الائتمانية التالية:(
QNB First Plus Visa Infinite 	•

QNB First Visa Infinite 	•
	2 ) Qatar( هذا العرض لا يشمل البطاقات الائتمانية ذات العلامات التجارية المشتركة

 .)Airways, Harrods, Ooredoo
	3 للاستفادة من العرض، يجب ابراز بطاقة أوائل QNB مكافآت Life الائتمانية (

لموظفي مستر فاليه. 
	4 سيتم فرض رسوم قدرها 1 ريال قطري على بطاقات الائتمان المؤهلة لكل معاملة (

لضمان صلاحية البطاقة.
	5 يمكن للعميل الاستفادة من خدمة صف السيارات المجانية 3 مرات لكل حامل (

بطاقة ائتمان شهريا.
	6 في حالة استخدام العميل الخدمة أكثر من 3 مرات شهريا، سيتم فرض رسوم (

المعاملات اللاحقة على حساب بطاقة الائتمان الخاصة بالعميل بناء على عدد 
المعاملات ونوع البطاقة وموقع الخدمة.

	7 حاملي بطاقة أوائل QNB (QNB First Visa Infinite( يحصلوا على خدمة صف (
السيارات العادية، حاملي بطاقة )QNB First Plus Visa Infinite( يحصلوا على 

.VIP خدمة صف السيارات
	8 يسري هذا العرض في جميع مواقع مستر فاليه باستثناء )ميناء الدوحة القديم، (

مشيرب العقارية، دوحة فستيفال سيتي(.
	9 QNB غير مسؤول عن أي فشل في النظام، أو تغيير في المنتجات، أو عمليات (

الإلغاء، أو الرسوم الإضافية المتكبدة، أو جودة الخدمة المقدمة من Mr. Valet و/ 
أو شركائه.

)	10 لن يكون QNB منتهكاً لالتزاماته أو ملزماً بمواصلة تقديم هذا العرض إذا حال 
دون ذلك حادث من أحداث القوة القاهرة. وتعني عبارة “حادث قوة قاهرة” في 
هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للبنك، بما في 

ذلك ضمن أشياء أخرى، الإضرابات والنزاعات العمالية الأخرى، أو قوانين أو لوائح 
أي هيئات حكومية أو وطنية عليا أو سلطات داخل أي ولاية قضائية وأي انقطاع 

للعمل في أي من وسائل النقل أو في الموانئ أو المطارات، أو حوادث القضاء 
والقدر، أو الأعاصير، والظروف الجوية الأخرى، والإضراب، أو تعليق عمل الموظفين، 

أو غيرها من الاضطرابات العمالية، أو الحروب، أو أحداث الشغب أو التخريب أو 
أعمال الأعداء، أو أعمال الإرهابيين أو عنف العصابات، أو الفيضانات أو غيرها من 

الكوارث الطبيعية. وفي مثل هذه الظروف، يكون البنك قد أخلى مسؤولياته تلقائياً 
تجاه الأشخاص المؤهلين دون حاجة لإعطاء إشعار.

)	11 يحق لـ QNB، وفقاً لتقديره الخاص ودون تقديم إشعار مسبق، تغيير أو تعديل أو 
إلغاء أي من شروط هذه الحملة أو إنهائها دون مسؤولية، وذلك بعد الحصول على 

موافقة وزارة التجارة والصناعة.
)	12  يتعين الرجوع إلى شروط وأحكام برنامج مكافآت Life بخصوص جميع الشروط 

والأحكام الأخرى.
)	13  تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية 

الاختصاص الحصري للنظر في وتسوية أي نزاع ينشأ عنها أو يتعلق بها. 


